
Başkan  Zorluoğlu  Nesli
Tükenen  Balıkları  Denize
Bıraktı

thi  –  Trabzon  Büyükşehir
Belediye  Başkanı  Murat
Zorluoğlu,  Su  Ürünleri  Merkez
Araştırma  Enstitüsü’nü  ziyaret
ederek  nesli  tükenmekte  olan
‘Mersin  Balığı’nı  denize
bıraktı.

Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Tarım ve Orman
Bakanlığı Tarımsal Araştırmalar ve Politikalar Genel Müdürü
Özkan Kayacan, Genel Müdür Yardımcısı Doç. Dr. İlhan Aydın,
Enstitü Müdürü Dr. Ercan Küçük ve Trabzon Vali Vekili Nusret
Şahin ile birlikte Su Ürünleri Merkez Araştırma Enstitüsü’nü
ziyaret  etti.  Başkan  Zorluoğlu,  beraberindeki  yetkililerle
birlikte  Gen  Havuzu  Merkezi  inşaatında  da  incelemelerde
bulundu.

TÜRKİYE’NİN ÖNEMLİ MERKEZİ OLACAK

Ziyaret sonrası açıklamalarda bulunan Başkan Zorluoğlu, “Su
Ürünleri Merkez Araştırma Enstitüsü’nü ziyaretimizde enteresan
deneyimler yaşadık. Çok etkileyici bir kuruluş. Şu anda devam
eden ve tamamlandığında burayı çok daha çekici hale getirecek
çalışmalar var. Bugün çalışmaları yerinde görme imkanı bulduk.
Gen Havuzu Merkezi, bilimsel anlamda balık geni ile ilgili
Türkiye’nin çok önemli bir merkezi, dünyada sayılı yerlerden
biri  olacak.  Ayrıca  bilimsel  çalışmaların  yanında,  ilimizi
ziyaret  eden  ziyaretçilerimizin  bambaşka  deneyim
yaşayabilecekleri, balıkçılık anlamında dünyanın başka hiçbir
yerinde  göremeyecekleri  bir  takım  güzellikleri,  yenilikleri
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görebilecekleri bir merkez hayata geçecek” dedi.

BALIKLAR MUTLAKA KORUNMALI

Ziyaret kapsamında nesli tükenmekte olan Mersin balığını da
denize  bırakan  Başkan  Zorluoğlu,  “Tarihi  çağlar  ötesine
dayanan  bir  tür  olan  Mersin  balığını  temsili  olarak
Karadeniz’in  serin  sularına  bıraktık.  Toplam  bin  balık
Karadeniz’e  bırakıldı.  Çok  dayanıklı  bir  balık.  Umarım
bıraktığımız  balıklar,  uzun  yıllar  yaşarlar.  Tabi
insanlarımızın  da  bu  balıkları  avlamamaları  özel  önem  arz
ediyor. Türü risk altında olan bu balıklar mutlaka korunmalı.
Yapılan  çalışmalarla  sadece  Mersin  balığı  değil,  onunla
birlikte kalkan balığı, kırmızı benekli alabalık, çaça ismiyle
adlandırılan balıkların da hem türleri garanti altına alınıyor
hem de denizlere bırakılmak suretiyle türlerinin eksilmeleri
de engellenmiş oluyor. Burada Sayın Tarım Bakanımıza ilgili
Genel  Müdürlüğümüze  ve  Su  Ürünleri  Müdürlüğümüze  yürekten
teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.


